

(A Translation from Arabic)

True translation of the original

18 -10- 2022

State of Palestine  
Ministry of Interior

ترجمة مطابقة للأصل

Messrs. Members of Charitable Women's Programs Center Association Esq.  
Governorate: Gaza

Greetings,,,

**Subject: Registration of the Association and Approval of its Objectives**

Pursuant to the No.(1) Act of the Palestinian Charitable Associations and NGOs 2000 and Resolution No.(48) issued by his Excellency Minister of Interior, Dr. Mohammed Ishtayya of 23/06/2021, the aforementioned Association has been registered under No. (GA-1232-C) as a non-profit association at the Associations Department on 23/06/2021, based on the following objectives:

1. Building of women leaders capable of leading the feminist movement in defence of its goals, priorities and needs and serving the Palestinian community.
2. Building a group of women from different social segments and specializations that seeks to strengthen the orientations that encourage spreading a culture of equality and justice.
3. Empowering women socially and economically and providing human security for them.
4. Providing women with job opportunities and developing their skills.
5. Presenting a clear concept of women's role in the Palestinian society and enhancing their role as a strategic partner in social development.
6. Enhancing the culture of voluntary work.
7. Enhancing and taking care of childhood programs.

Best Regards.

Signed: **Abdelnaser Alsairafi**  
Director General of NGOs and Public Affairs

- Seal of General Directorate of NGOs and Public Affairs, State of Palestine.
- Seal of the Ministry of Interior Council, Ministry of Interior, State of Palestine.

شاهدي معتمدون  
ترجمة قانوني محلف  
ترخيص وزارة العدل رقم 18  
Ali Mahmoud Hamad  
Translator  
License No. 18



الأخوة: أعضاء جمعية مركز البرامج النسائية رفح الخيرية المحترمين

محافظه : غزة

تحية الوطن وبعد ،،

### الموضوع: تسجيل الجمعية واعتماد أهدافها

إستنادا لقانون الجمعيات الخيرية والهيئات الأهلية الفلسطيني رقم (1) للعام 2000، وقرار معالي وزير الداخلية الدكتور محمد إشتية رقم (48) بتاريخ 23/6/2021.

تم تسجيل الجمعية المذكورة أعلاه واعتماد أهدافها في دائرة الجمعيات - وزارة الداخلية تحت رقم (GA-1232-C) بتاريخ 23/6/2021 كجمعية غير ربحية وفق الأهداف التالية:

1. بناء قيادات نسوية قادرة على قيادة الحركة النسوية دفاعا عن أهدافها وأولوياتها وإحتياجاتهم وخدمة مجتمعنا الفلسطيني .
2. بناء تجمع نسوي من مختلف الشرائح والتخصصات يسعى لتقوية التوجهات نحو نشر ثقافة المساواة والعدالة .
3. تمكين النساء اجتماعياً واقتصادياً وتوفير الأمن الإنساني لهن .
4. توفير فرص عمل للنساء وتنمية مهارتهن .
5. تقديم رؤية واضحة عن دور المرأة في المجتمع الفلسطيني وتعزيز دورها كشريك استراتيجي في عملية التنمية والتطوير الإجتماعي .
6. تعزيز ثقافة العمل الطوعي .
7. تعزيز ورعاية برامج الطفولة .

وتقبلوا فائق الاحترام ،،،

عبد الناصو الصيرفي  
مدير عام م. غير الحكومية والشؤون العامة



١٤٢٠

ملاحظة:- وزارة الاغتصاص "شؤون المرأة"

نسخة:- ص + ج.

نسخة :- الديوان.